
Protokoll fört vid 

Byarådets styrelsemöte 
 
Datum: 2019-04-02 
Tid: 18.30 
Plats: Medborgarkontoret 
Avser: Byarådet i Veberöd 
 
Närvarande: 

Anna Kristofersson AK 
Roland Jönsson RJ 
Stefan Bäckstrand SB 
Kerstin Mårtensson KM 
 

Madeleine Månsson MM 
Hanna Götander HG 
Kjell Persson KP 
Hanna Markström HM, Ordf Valberedningen 
 

Frånvarande: 

Patrik Nilsson PN 
Frederick DeGrande FDG 
 

 

Ärenden enligt dagordningen 
 

§1 Öppnande av mötet Ordf. Anna Kristoffersson (AK) öppnar mötet 

§2 Kallelse och dagordning Mötet godkände kallelsen. Dagordning:  
 

● Presentation av medlemmar i nya styrelsen 
● Planering för Byarådets verksamhet 2019 
● Håll Veberöd Rent 
● Övriga frågor 

○ Julbelysningen 
○ Mottagandet av nyanlända 

§3 Val av sekreterare, 
justerare 

Mötet väljer Stefan Bäckstrand som sekreterara och Hanna 
Markström som justerare. 

§4 Genomgång av 
föregående protokoll 
(Årsmöte - Styrelsemöte 
2019) 

Mötesprotokollet gås igenom och godkändes.  

§5 Presentation av 
styrelsemedlemmar 

Nya närvarande medlemmar i styrelsen presenterar sig.  

§6 Planering Byarådets 
verksamhet 2019 

Mötet beslutar att upprätta fokusområden inom styrelsen, mål för 
året samt ansvariga för de olika fokusområdena. 
 
Hur fortsätter vi arbeta med kommunen? Ordf föreslår två möten 
om året med politiker som har intresse. Philip Sandberg och 
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Camilla Neptune föreslås och kommer bjudas in till möten. 
 
Områden/ansvariga: 

● FÖP - Anna Kristoffersson 
● Förskola, placering, plats & lokal - Hanna Markström 
● Lunds Kommun - vård inköp i byn - Kjell Persson 
● Nyanlända/integration - Stefan Bäckstrand 
● Badet - Roland Jönsson 

 

§7 Håll Veberöd Rent Beslutas att ”Håll Veberöd rent” skall genomföras igen 2019.  
 
Noteras:  

● Lunds Kommun är inte med i Håll Sverige Rent längre 
● Förslag att ansöka om närområdes-bidrag 
● Datumförslag är 25 Maj 

○ Hanna Götander kontaktar Eva, 
Förenings-alliansen  

○ Madeleine Månsson kontaktar HSR och t.ex. 
Skafferiet för att förbereda 

§8 Övriga frågor Äldrevården/hemvården 
Hemvården inte får handla lokalt. Hur rimmar det med lokal tillväxt? 
Vad är anledningen? Kjell Persson tar reda på vilken förvaltning 
eller nämnd som tagit detta beslut, och på vilka grunder, och 
rapporterar tillbaka till nästa möte.  
 
Fördjupad översiktsplan 
FÖP startar upp i Veberöd. Två anställda på LK utsedda att 
genomföra FÖP för Veberöd. Internt projektmöte den 10/4. 
Johanna Lindvall är huvudkontaktperson. Frågor: 

● Hur ser det ut med tillgänglig industrimark i Veberöd? Hur 
får man tillväxt utan mark?  

● Anna Kristoffersson kontaktar Britt Steiner på LK och går 
tillbaka till varför vi inte vet om FÖP startup i Veberöd.  

 
Badet 
Roland Jönsson tar kontakt med LK om badet och 
renoveringsplaner som nyss offentliggjordes, för mer detaljer.  
 
Julbelysningen 
Bordläggs till nästa möte 
 
Mottagningen av nyanlända 
Stefan Bäckstrand redogjorde för hur arbetet fortgår, utmaningar 
och framgångar i frivilligarbetet. Kan Byarådet hjälpa att dra i 
beslutsleden för att förändra LK beteende/processer kring detta?  

§9 Nästa styrelsemöte Tisdag den 7/5 2019 kl. 18.30 

§10 Mötets avslutning Mötet avslutas 
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Byarådet i Veberöd 2019-04-02 
 

 
 
 
Anna Kristoffersson 
Ordförande 
 
 
 
 
Stefan Bäckstrand Hanna Markström 
Sekreterare Justerare 
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